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Abstract (en)
To achieve trouble-free and quiet operation of the movable grate of a sieve grid installation, it is proposed to support the movable grate (5) at each
longitudinal side, via levers (13), on skids and to mount the skids (9) in guiding profiles (10) of the supporting frame (2). In this arrangement, the
levers can pivot, as a result of an electric drive (19), about their pins (15) for connection to the skids (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Um einen störungsfreien und geräuscharmen Lauf des beweglichen Gitters einer Siebrechenanlage zu erreichen, wird vorgeschlagen, das
bewegliche Gitter (5) an jeder Längsseite über Hebel (13) auf Gleitkufen abzustützen und die Gleitkufen (9) in Führungsprofilen (10) des
Traggerüstes (2) zu lagern. Die Hebel können dabei durch einen Elektroantrieb (19) um ihre Verbindungsachsen (15) mit den Gleitkufen (9)
schwenken. <IMAGE>
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